
Jaarverslag ‘22/’23 Bestuur Scherpenisse

Op vrijdag 1 september 2022 werd bestuur Scherpenisse (zie
onderstaande functieverdeling) ingehamerd als 32e bestuur der
USVV Odysseus ‘91. In dit verslag zal kort worden teruggeblikt op
seizoen ‘22/’23. Allereerst worden de focuspunten uit het jaarplan
besproken en vervolgens zal chronologisch een aantal belangrijke
gebeurtenissen of bestuurlijke wijzigingen worden benoemd.
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Focuspunten
Aan het begin van het seizoen zijn enkele focuspunten opgesteld, waar extra aandacht aan is
besteed. Hieronder wordt in het kort toegelicht welke acties afgelopen jaar zijn ondernomen om
deze focuspunten na te streven.

1. Gelijkwaardigheid vergroten. Dit jaar is de eerste stap ondernomen om het aantal mannen-
en vrouwenwedstrijdteams gelijk te stellen aan elkaar. Naarmate het jaar vorderde bleken
te weinig mannen de vereniging te verlaten, waardoor het niet mogelijk was dit plan uit te
voeren. Aankomend jaar wordt dit, indien mogelijk, alsnog uitgevoerd. Ook heeft het
bestuur de eerste stappen ondernomen in de toelating van mbo-studenten. Het bestuur is
met de gemeente, sportorganisaties en andere verenigingen in veel gesprek geweest en
voelt dat deze partijen de urgentie voelen. Onder de noemer ‘Mbo-uitvoeringsplan
2023-2026’ zullen hier vanaf komend jaar grote stappen in worden gezet in Utrecht. Ook is
er dit jaar besloten internationals toe te laten tot de reguliere heren- en damescursus en is
er een samenwerking JongGrass Sportbuddy’s gestart. Een organisatie die zich inzet voor
vluchtelingen in Nederland. Tot slot is dit jaar de IncluCie in het leven geroepen en druk
bezig geweest met beleidsmatige adviezen en het organiseren van activiteiten.

2. Voetbalaanbod verhogen. Aangezien een steeds groter aantal Utrechtse studenten op de
wachtlijst wordt geplaatst voordat zij kunnen voetballen bij Odysseus, is dit seizoen veel
aandacht besteed aan het maximaliseren van het voetbalaanbod van Odysseus. Dit jaar is
een belangrijke stap gezet op weg naar een nieuw Olympos. De universiteit stelde vast dat
Odysseus een nieuw veld krijgt en het rugby/voetbalveld kunstgras zal worden. Dit zal in de
toekomst zorgen voor een verhoging van de capaciteit en het voetbalaanbod. Daarnaast is
er dit jaar een aantal samenwerkingen met andere verenigingen gestart om velden te
huren. Zo kunnen onze selectieteams op gehele velden trainen.

3. Investeren in Duurzaamheid. Dit jaar is er meer aandacht besteed aan duurzaamheid
binnen de vereniging. Zo is bijvoorbeeld het gebruik van ecocups fors uitgebreid. De
ecocups, die bij een gebruik van zeven keer beter voor het milieu zijn dan plastic
wegwerpbekers, werden bijvoorbeeld tijdens het aftrapweekend, ledenweekend en het



benefietfestival met succes in gebruik genomen. Ook werd er dit jaar geïnvesteerd in een
nieuwe partytent en een nieuwe duurzame clubtafel. Tot slot wordt er vanuit de vereniging
sinds dit jaar enkel vegetarisch voedsel aangeboden tijdens activiteiten.

4. Interne communicatie verbeteren en transparant communiceren. Dit jaar hebben we grote
stappen gemaakt in het gebruik van het Instagramaccount. Bijvoorbeeld door een duidelijk
en overzichtelijk format te creëren, uitslagenpost te maken van de zaterdag én vooraf en
achteraf leden van informatie te voorzien over de inhoud van ALV’s. Halverwege het
seizoen bleek dat 88 procent van de vereniging tevreden was over het gebruik van
Instagram, dit was een stijging van 10 procent ten opzichte van vorig jaar. Tenslotte hebben
we het informatiebestand voor nieuwe leden geüpdatet en opgestuurd en is na evaluatie
besloten de Ody app te behouden, maar niet uit te breiden.

Verslag
Het jaar begon met de wissel-ALV op 1 september. Hier werden zoals gebruikelijk de plannen voor
het nieuwe jaar gepresenteerd. Een van de meest noemenswaardige plannen betrof een aantal
grote investeringen in het kader van duurzaamheid. Om de vereniging te verduurzamen werden
nieuwe ecocups, een nieuwe tafel langs het veld en een goede partytent gekocht. Daarnaast wordt
er sinds dit jaar enkel vegetarisch eten aangeboden tijdens activiteiten van Odysseus. Tevens is er
geïnvesteerd in opbergbakken naast de blokhut. Het afgelopen seizoen was ook het jaar van
enkele nieuwe commissies. Zo maakte de Ody Band zijn intrede, werd de JaarboekCie opgezet en
ging de IncluCie voor het eerst aan de slag. Het bestuur mag met trots constateren dat alle
investeringen goed hebben uitgepakt en de nieuwe commissies een mooie toevoeging aan onze
vereniging zijn. Daarnaast was er tijdens de wissel-ALV veel aandacht voor het gelijkstellen van
het aantal mannen- en vrouwenwedstrijdteams en de eerste stappen voor de toelating van
mbo-studenten binnen onze vereniging. Vanwege een laag aantal mannen die de vereniging
hebben verlaten is het dit jaar niet gelukt om het aantal wedstrijdteams gelijk te trekken, maar het
bestuur hoopt en verwacht dat dit aankomend seizoen wel het geval zal zijn. De toelating van
mbo-studenten blijft de komende jaren een onderwerp.

Na de wissel-ALV begon de eerste seizoenshelft en zijn alle elftallen, elk team voorzien van een
trainer, aan de competitie begonnen. In de eerste seizoenshelft is een aantal gebeurtenissen het
vermelden waard. Zo begon het jaar met een druk bezocht openingsfeest waar onze leden in hun
mooiste pyjama’s de Woolloomooloo paars kleurden. Ook werd er door de Unites commissie een
schitterende karaoke avond georganiseerd waar geld werd opgehaald voor het Prinses Máxima
Centrum voor kinderoncologie in Utrecht. Om de kwaliteit van scheidsrechters en trainers te
bevorderen werden er in de eerste seizoenshelft zowel een trainersavond als
scheidsrechtersavond georganiseerd. Tijdens de trainersavond gaven 2 afgevaardigden van de
K.N.V.B. leerzame tips over de manier van communiceren naar de spelers toe en hoe je
gemakkelijk een nuttige training in elkaar moet zetten. Traditiegetrouw werd de eerste
seizoenshelft afgesloten met een mooie wintersportreis, dit jaar naar Saint Sorlin met maar liefst
80 leden.

Eind februari is tijdens de HALV een update gegeven over de stand van zaken omtrent het jaarplan
en werden de overwegend positieve resultaten van de jaarlijkse enquête gepresenteerd. Ook werd
de eerste stap in een samenwerking met FC Utrecht vrouwen en de nieuwe investering in
trainersjassen gepresenteerd aan de vereniging. Na de winterstop werden de competities weer
hervat en konden er weer wedstrijden gespeeld worden en vonden er veel geweldige activiteiten
plaats. Zo reisde een groep af naar het zuiden van Nederland voor een gezellig ledenweekend



waar veel spelletjes werden gespeeld en drankjes werden genuttigd en werden er geweldige
Super Saturdays georganiseerd. In mei vond de tweede StudentenToernooi (StuTo) plaats, waarbij
Odysseus de handen ineen sloeg met TSVV Merlijn uit Tilburg, RSV Antibarbari uit Rotterdam, VV
Ariston ’80 uit Delft en LVV Football Factory uit Leiden om een eendaags voetbaltoernooi te
organiseren op het terrein van Antibarbari. Het toernooi was een groot succes; 70 Odysseanen
reisden af en werden ‘s nachts weer met een gehuurde bus afgezet bij Utrecht Centraal.

Ook werd op initiatief van de IncluCie en in samenwerking met drie andere sportverenigingen het
roze zaterdagfeest georganiseerd. Een activiteit die in het teken staat van zichtbaarheid,
bekendheid en informatievoorziening omtrent seksuele diversiteit en genderdiversiteit. Later in het
jaar werd de moeite beloond met een prijs voor het meest inclusieve initiatief van het jaar tijdens
het Sport Utrecht gala. Tot slot werd dit jaar voor het eerst het benefietfestival georganiseerd. Op
het terrein van Olympos werd een festivalterrein gecreëerd en werd 9.845,20 opgehaald voor het
Prinses Máxima Centrum.

Na alle activiteiten volgde op 16 juni de derde ALV van het jaar. Tijdens deze ALV ging het bestuur
onder andere in op wangedrag binnen en buiten de vereniging. Wangedrag neemt steeds meer
toe, zien ook andere verenigingen en de K.N.V.B. dus het is zaak hier goed op te blijven letten.
Tijdens de ALV werd ook het officiële uitgangspunt van Olympos 2.0 gepresenteerd. Het college
van bestuur van de Universiteit Utrecht heeft besloten dat Odysseus een (kunstgras)veld erbij krijgt
en de ligging beter zal zijn. Het uitgangspunt is dat het veld direct naast het hoofdgebouw van
Olympos een kunstgrasveld zal worden en het veld daarnaast een natuurgrasveld. Ook zal het
rugbyveld een kunstgrasveld worden en zal het huidige hoofdveld behouden blijven. Dit jaar waren
we als vereniging onderdeel van de lobbygroep van de Sportraad waardoor het bestuur nauw
betrokken was bij de besluitvorming en dicht op het vuur zaten.

Ook op het veld werden door teams van Odysseus dit seizoen successen behaald. De meeste
teams eindigden in ‘het linkerrijtje' en de mannen van heren 2 streden zelfs mee om promotie naar
de reserve hoofdklasse. Heren 1 behaalde tot grote vreugde de nacompetitie voor promotie naar
de tweede klasse na een bloedstollend einde het seizoen, maar werd helaas in de eerste ronde
uitgeschakeld. Het meest dichtbij promotie was dames 1 dit jaar. Onder leiding van trainers Rick,
Sander en Esther behaalde het team de nacompetitie en wonnen de eerste twee rondes. In de
finale verloren ze, onder aanmoediging van een grote groep Odysseanen, helaas de penaltyreeks.

Op het gebied van sponsoring is de samenwerking met Bison Bowling teruggekeerd. Een vereiste
voor deze samenwerking is dat één van onze leden werkzaam is bij Bison Bowling, wat dit jaar en
aankomend jaar het geval is. Hun logo zal voor 600,- te bewonderen zijn op een bord langs het
hoofdveld én Odysseanen die komen bowlen zullen gratis bitterballen ontvangen. Ook werden de
sponsorcontracten met onze zeer gewaardeerde partners ING, t.w.v. 2.500 per jaar, en Paul
Pessel beiden met drie jaar verlengd. Het contract met de Walden werd eenjarig verlengd
waardoor het Eetcafé wederom €5000,- zal sponsoren voor een periode van een jaar en het logo
te zien zal zijn op de shirts van de herenteams. Daarnaast gaan we ook met SKOR samenwerken;
zij leveren goals, netten, dug-outs en keepershandschoenen aan ons met korting. Tot slot is er van
het gesponsorde bedrag van de Vrienden van Odysseus een extra tas met witte uittenues
bekostigd en is het scorebord aan het hoofdveld gerepareerd.



Afsluiting
Het bestuur kijkt erg tevreden terug op het afgelopen jaar. Het gehele jaar zijn vele mooie
wedstrijden gespeeld en zijn er herinneringen te over aan alle borrels, feesten en activiteiten die
met elkaar zijn beleefd. Alle vrijwilligers hebben wederom bewezen dat zij beschikken over een
bodemloze inzet en kwaliteit in het neerzetten van succesvolle sportieve en sociale activiteiten.
Trainers stonden op en dachten mee, commissieleden zorgden voor schitterende activiteiten,
scheidsrechters leidden de wedstrijden in goede banen en zeer gewaardeerde adviezen werden
door vele leden gegeven. Daarnaast zijn ook mooie stappen gezet in het vergroten van het
voetbalaanbod van Odysseus voor Utrechtse studenten, de vereniging verduurzamen en het
vergroten van de gelijkwaardigheid van de vereniging. Met een mooi, nieuw seizoen in het
vooruitzicht geven wij het stokje dan ook vol vertrouwen door aan kandidaatsbestuur Haaksman.


